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Electronic Litigation in Comparative Legislation

Summary:

The traditional model of lawsuits reflects a set of consecutive steps, along with
many practical problems. A deep analysis of this model reveals that there are some
steps that can be eliminated using a system based on the information and
communications technology, in addition to the importance of reviewing and
reexamining some of the processes and procedures to make them simpler.
Consequently, legislation in some countries around the world, such as the United
States and Singapore, tried to create and organize an Electronic Litigation System to
eliminate the traditional methods of judicial problems.

Keywords:

Electronic litigation, electronic court, lawsuit, videoconference.
Le proces électronique dans les l1égislations comparées

Résumé :

Le modele classique de 1’action judiciaire se manifeste par un ensemble d’étapes
consécutives suivis de nombreux problémes pratiques. L’analyse profonde de ce
modele a relevé la présence de certaines étapes qui peuvent facilement étre
remplacées par 1’utilisation des systémes basés sur les technologies de 1’informatique
et de la télécommunication, en plus de la nécessité de la remise en question et de la
révision de certains procédés dans le but de les simplifier. Pour ces raisons certaines
législations étrangéres, Telles que celles des Etats Unis et de Singapour, ont inventé
et mis en place le procés €lectronique dans le but de mettre fin aux complications liés
a la justice classique.

Mots clés :
Proces ¢€lectronique ; le Tribunal électronique, 1’action en justice, Vidéo-conférence
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